
Мартин Рагуж упутио је питање Савјету министара БиХ и Министарству финансија 

и трезора БиХ, које гласи: 

  „Постоји ли припремљен стратешки одговор односно стратегија припремљена 

у Министарству финансија и Савјету министара с циљем заустављања овог изразито 

негативног тренда који већ сада дјелује погубно превенствено на финансијску 

консолидацију БиХ, што резултира континуираним буџетским дефицитима на свим 

нивоима, изразитим поскупљењем новца и камата, скоро потпуним изостанком 

озбиљног инвестирања и сталним повећањем незопослености?” 

 


